
PROTOKÓŁ Nr XIX/2008 
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy 

w dniu 22 września 2008r. 

 

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Przedstawienie projektów uchwał. 
5. Przyjęcie uchwał. 
6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieŜące. 
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
8. Zakończenie sesji. 

 
Przebieg sesji: 
Ad.1-3 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych 
gości oraz stwierdził prawomocność sesji – obecnych 14 radnych (spóźniony radny: Robert 
Seweryn).  
Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów –za. 

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów – za . 

 
Ad.4 
Przedstawienie projektów uchwał. 
 
Uchwała Nr XIX/99/2008 w sprawie zatwierdzenia zarządzenia Wójta w sprawie ogłoszenia 
Ŝałoby na terenie gminy Bojszowy. 
 
W związku z katastrofą drogową polskiego autokaru w Serbii, w której zginęły mieszkanki 
Bojszów Nowych, Wójt zarządził Ŝałobę na terenie całej gminy. Z przepisów wynika, Ŝe 
Rada Gminy na najbliŜszej sesji musi zatwierdzić takie zarządzenie wójta. 
 
Bez uwag radnych. 
 
 
Uchwała Nr XIX/100/2008 w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały Nr XIII/65/1992 
Rady Gminy Bojszowy z dnia 29 kwietnia 1992r. w sprawie powołania Zastępcy Kierownika 
Urzędu Stanu Cywilnego. 
Uchwała Nr XIX/101/2008 w sprawie powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu 
Cywilnego w Bojszowach. 
 
Wójt Henryk Utrata wyjaśnił, Ŝe poprzedni Zastępca Kierownika USC – pani Leokadia Kucz, 
została powołana na stanowisko uchwałą rady. W związku z przejściem pani Kucz na 
emeryturę, zaistniała konieczność podjęcia uchwały o utracie mocy prawnej uchwały 
powołującej ją na w/w stanowisko. 
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W sierpniu br. w drodze konkursu na stanowisko Zastępcy Kierownika USC Bojszowy, 
pozytywnie zweryfikowano kandydaturę pani mgr Agnieszki Radwańskiej. Aby pani 
Radwańska mogła wypełniać swoje obowiązki, Rada Gminy musi podjąć uchwałę 
powołującą nowego Zastępcę Kierownika USC. 
 
Bez uwag radnych. 
 
 
Uchwała Nr XIX/102/2008 w sprawie upowaŜnienia wójta Gminy Bojszowy do zaciągnięcia 
zobowiązania na 2009 rok. 
 
W związku z przystąpieniem gminy do Projektu „Samorządowa Akademia Umiejętności” w 
ramach dofinansowania z Europejskiego Funduszu Społecznego POKL 5.2.1. zaistniała 
konieczność akceptacji Rady Gminy upowaŜnienia Wójta do zaciągnięcia zobowiązania na 
2009 rok. Projekt obejmuje szkolenia pracowników urzędów samorządowych. Całość 
programu opiewa na kwotę powyŜej 2 milionów złotych, udział własny gminy Bojszowy 
wynosi ponad 4 tys. zł. W/w wpłata z tytułu udziału w projekcie będzie dokonana do końca I 
kwartału 2009 roku, więc przekracza rok budŜetowy 2008 – stąd konieczność podjęcia 
uchwały. 
 
Uwagi radnych: 
 
Radny Grzegorz Sztoler – czy udział w szkoleniu pracowników urzędu oznacza staranie się 
urzędu o zdobycie certyfikatu unijnego? 
 
Wójt odpowiedział, Ŝe jest to inwestycja w przyszłość – jeŜeli urząd będzie ubiegał się o np. 
certyfikat ISO 9001, to wiedza i kompetencje zdobyte przez personel wpłyną na 
korzystniejszą ocenę jednostki. 
 
 
Uchwała Nr XIX/103/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości 
gruntowych. 
 
Wójt omówił projekt uchwały, która dotyczy sprzedaŜy dwóch stawów w Jedlinie (BlaŜyczek 
i Święty Jan). Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje BudŜetu i Rozwoju 
Gminy. Nadzór Prawny uchylił Uchwałę Nr XVIII/96/2008 Rady Gminy Bojszowy z dnia 7 
lipca 2008r.w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie, na okres powyŜej 3 lat, w trybie 
bezprzetargowym, nieruchomości oznaczonych ewidencyjnie jako działki 147/29 i 27 
stanowiących własność Gminy Bojszowy.  
W związku z potrzebą zwiększenia dochodów gminy w 2009 r. ogłoszone będą przetargi 
nieograniczone na w/w nieruchomości – ceny wywoławcze wynoszą 633 tys. zł (BlaŜyczek) i 
473 tys. zł (Święty Jan). JuŜ teraz PPI Gerard Chrobok wykazało zainteresowanie kupnem 
nieruchomości.  
 
Uwagi radnych: 
 
Radny Grzegorz Sztoler – zapytał czy pan Chrobok ma zamiar stworzyć na danym terenie 
balneologię, ośrodek wypoczynkowy? 
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Wójt odczytał pismo PPI Chrobok, z którego jasno wynika, Ŝe dzięki zakupowi stawów, 
inwestor będzie mógł w pełni zagospodarować teren w celu stworzenia ośrodka rekreacyjno-
wypoczynkowego. 
 
Radny Grzegorz Sztoler – zapytał jak inwestycja ma się do budowy elektrowni w Woli? 
Czy nie będzie to rekreacja „w cieniu komina” lub zbiornik dla elektrowni? 
 
Wójt stwierdził, Ŝe pan Chrobok na pewno zna temat związany z elektrownią – on jest 
inwestorem. Poza tym obowiązuje Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego – nie 
ma moŜliwości, aby na danym terenie utworzyć np. zbiornik retencyjny. 
 
Uchwała Nr XIX/104/2008 w sprawie zmian w budŜecie na 2008 rok. 
 
Wójt przedstawił zmiany określone w załączniku Nr 1 oraz załączniku Nr 2 do uchwały. 
Głównymi przyczynami zwiększenia wydatków są: o wiele mniejsze (w porównaniu z rokiem 
ubiegłym) wpływy do GFOŚiGW; błędne wyliczenie zapotrzebowania GOPS-u, jego nowe 
zadania oraz udział Ośrodka w projektach unijnych; wzrost stóp procentowych, a co za tym 
idzie wyŜszy koszt kredytów; remont boiska w Bojszowach; konieczność dofinansowania 
jednostek oświatowych. 
Zwiększenie dochodów budŜetowych jest głównie związane ze sprzedaŜą nieruchomości 
gminnych. 
 
Bez uwag radnych. 
 
Przystąpiono do głosowania uchwał. 
 
Ad.5 
Przyjęcie uchwał: 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych (obecny radny Robert Seweryn).  

Uchwała Nr XIX/99/2008 w sprawie zatwierdzenia zarządzenia Wójta w sprawie ogłoszenia 
Ŝałoby na terenie gminy Bojszowy. 
 

15 głosów – za. 
 

 
Uchwała Nr XIX/100/2008 w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały Nr XIII/65/1992 
Rady Gminy Bojszowy z dnia 29 kwietnia 1992r. w sprawie powołania Zastępcy Kierownika 
Urzędu Stanu Cywilnego. 
 

15 głosów – za. 
 
 
Uchwała Nr XIX/101/2008 w sprawie powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu 
Cywilnego w Bojszowach. 
 

15 głosów – za. 
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Uchwała Nr XIX/102/2008 w sprawie upowaŜnienia wójta Gminy Bojszowy do zaciągnięcia 
zobowiązania na 2009 rok. 
 

15 głosów – za. 
 
 
Uchwała Nr XIX/103/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości 
gruntowych. 
 

13 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się. 
 
 

Uchwała Nr XIX/104/2008 w sprawie zmian w budŜecie na 2008 rok. 
 

15 głosów – za. 
 
 
Po przeprowadzeniu głosowania, Przewodniczący Rady Gminy i Wójt Gminy pogratulowali i 
złoŜyli Ŝyczenia dla Pani Agnieszki Radwańskiej. 
 
 
Ad. 6 
Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieŜące. 

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy Bojszowy w okresie 
międzysesyjnym: 

1) Uroczystości związane z odsłonięciem tablicy pamiątkowej w Komendzie Powiatowej 
Policji Bieruń. 

2) Zebranie sprawozdawcze GTS Bojszowy. 

3) Grand Prix Bojszów w Tenisie Ziemnym o Puchar Wójta Gminy Bojszowy – cykl 5 
turniejów. 

4) Udział w konferencji „Szkoła Szans” – podziękowania za obecność dla radnych. 

5) Obchody Święta Wojska Polskiego. 

6) Spotkanie organizacyjne oraz przeprowadzenie Turnieju Halowego o Puchar Wójta 
Gminy Bojszowy w piłce noŜnej zespołów niezrzeszonych.  

7) Posiedzenie Komisji BudŜetu i Rozwoju Gminy. 

8) Przygotowanie do imprezy i uroczystości związanych z otwarciem ośrodka w Jedlinie. 

 
Podziękowania dla radnych: 

- podziękowanie dla Rady Gminy Wyry za pomoc okazaną ofiarom wypadku autokaru w 
Serbii, 
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- podziękowanie dla radnych i pracowników urzędu gminy za zaangaŜowanie i pomoc w 
pracach związanych z tragedią w Serbii, wejściem GTS Bojszowy do IV Ligi oraz 
organizacją DoŜynek Gminnych w Bojszowach Nowych. 

- podziękowanie dla Piotra Wróbla, Andrzeja Knopka, Stefana Bratka, Romana Horsta oraz 
Romana Wróbla za reprezentowanie Rady Gminy Bojszowy w Turnieju Strzeleckim o Puchar 
Przewodniczącego Rady Miasta Bieruń – III miejsce. 

 
Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady, były to m.in.: 
- Informacja z wykonania budŜetu za I półrocze 2008r.; 
- Rozstrzygnięcia nadzorcze Wojewody Śląskiego stwierdzające niewaŜność Uchwały Nr 
XVIII/94/2008 oraz Uchwały Nr XVIII/96/2008 z dnia 7 lipca 2008r.; 
- pismo dotyczące informacji w sprawie oświadczeń majątkowych za 2007 rok Wójta oraz 
pracowników Urzędu; 
- zestawienie statystyczne Biblioteki Śląskiej podsumowujące efekty pracy bibliotek 
samorządowych województwa śląskiego za 2007 rok – Gminna Biblioteka Publiczna w 
Bojszowach uzyskała 3 miejsce w indeksie aktywności bibliotek powiatu bieruńsko-
lędzińskiego,a 2 miejsce pod względem liczby czytelników. 
 
 

Wójt Gminy Bojszowy przekazał następujące informacje:   

• Pozytywna opinia RIO w Katowicach na temat wykonania budŜetu za I półrocze 2008r.  

• Odbudowa rowu od Dąbrowicy do ul. Klubowej w Świerczyńcu, roboty melioracyjne 
przy ul. Sierpowej i ul. Wiklinowej (Świerczyniec) oraz w Jedlinie. 

• Zakup i montaŜ koszy na śmieci oraz dodatkowych ławek na placu zabaw. 

• Zakończenie prac na skrzyŜowaniu w Jedlinie. 

• Trwają prace remontowe w szkole w Jedlinie (mieszkania kryzysowe). 

• Powstanie świetlicy środowiskowej w jedlińskiej  kaplicy. 

• W październiku nastąpi rozstrzygnięcie przetargów na remonty ul. M. Dąbrowskiej 
(koszt ok. 210 tys. zł), ul. Wiklinowej (ok. 350 tys. zł) i ul. Sierpowej – chodnik oraz 
odwodnienie (ok. 150 tys. zł). 

• Rozpoczęcie prac remontowych na drodze DK 931 oraz modernizacja wjazdu na Wolę. 

• Odbiór wstępny regulacji Korzyńca. 

• Odbyły się DoŜynki Gminne – koszt 52 080 zł. W 2009 roku doŜynki odbędą się w 
Międzyrzeczu. 

• Przygotowanie do budowy kanalizacji przy ul. Grycmana w Jedlinie. 

• Kończą się prace projektowe kanalizacji między ul. Barwną i Lawendową  w 
Świerczyńcu. 

• Przebudowa kanalizacji ciśnieniowej (ul. Szkolna do ul. Barwnej) i likwidacja 
oczyszczalni biologicznej przy szkole w Świerczyńcu. 

• Przystąpiono do opracowania planu odnowy miejscowości Międzyrzecze. 
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• Zmiana stawek za dzierŜawę gruntów gminnych. 

• W dniu 3 października odbędą się konsultacje społeczne w sprawie nowego wariantu 
przebiegu drogi S1 – lokalizacja częściowo w Jedlinie. 

 
Zapytania i interpelacje radnych:. 

Radny Grzegorz Sztoler  - czy budowa boiska w Międzyrzeczu zostanie przesunięta w 
czasie? 

- prośba o informację w „Naszej Rodni” na temat budowy chodników przy ul. Św. Jana i 

Międzyrzecznej 

- czy łatanie dziur podlega reklamacji? 

- apel o częstsze wizyty patroli policyjnych na terenie gminy. 

- zły stan przystanku przy szkole w Międzyrzeczu. 

- czy moŜna przesunąć przystanek autobusowy przy drodze DK 931? 

- czy w przebudowanym budynku Urzędu Gminy moŜe znaleźć się biblioteka lub izba 

tradycji? 

- co z remontem mostów na DK 931? 

- czy w związku z remontem ul. Sierpowej wykupiono wszystkie potrzebne grunty od osób 

prywatnych? 

Radny Rajmund Gondzik – na jakim etapie jest realizacja oświetlenia ul. Grobla? 

- czy jest konkretny termin   realizacji  kanalizacji przy ul. Lawendowej? 

- zły stan wiaty przy „owczarni”. 

- czy zostanie wymieniona barierka przy ul. Trzcinowej oraz tablica ogłoszeń przy OSP 

Świerczyniec? 

Radny Krzysztof Ścierski – czy są jakieś nowe wiadomości w związku z pismem „Natura 

2000”? 

Radny Grzegorz Tomala – czy Referat Ochrony Środowiska ma jakiś wpływ na stan rzeki 

Gostynki i Mlecznej? 

- poprosił Wójta o przedstawienie na Komisji Gospodarki Komunalnej materiałów nt. analizy 

wydobywania wody we własnym zakresie. 

- wyraził troskę o stan nawierzchni hali w gimnazjum- czy będzie wymieniana? 

- czy są jakieś plany dotyczące przeznaczenia terenu zielonego między budynkiem szkoły 

podstawowej a budynkiem gimnazjum? 
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- wniósł o wyegzekwowanie wykoszenia traw przy DK 7. 

Radny Andrzej Knopek- czy moŜna skuteczniej egzekwować przestrzeganie zakazu 

parkowania przy budynku poczty (mieszkańcy zauwaŜyli małą aktywność policji)? 

- zauwaŜył, Ŝe brakuje podniosłej atmosfery w czasie rozpoczęcia roku szkolnego w 

bojszowskim Gimnazjum. 

- zaproponował, aby na najbliŜszej sesji podsumowano 2-letnią działalność obecnej Rady 

Gminy i jej Komisji. 

 

Ad. 7 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje: 

Boisko – realizacja zadania związanego z boiskiem w Międzyrzeczu zostanie przesunięta na 
przyszły rok. 

Chodniki – trwa weryfikacja formalno-prawna projektów. 

Łatanie dziur- łatanie dziur teŜ jest objęte gwarancją, która wynosi 3 lat.  

Policja – jest jeden radiowóz, który patroluje teren całej gminy, ale faktycznie ludzie nadal 
mają odczucie, Ŝe to za mało. 

Odnowa przystanku – będzie odmalowany oraz będą wymienione kosze na dwóch 
przystankach. 

Przesunięcie przystanku – moŜliwe, Ŝe będzie to rozwaŜane po remoncie DK 931. 

Lokalizacja biblioteki  – miejsce na bibliotekę jest przewidziane w Domu Sportowca. W 
projekcie rozbudowy urzędu, nie ma miejsca na bibliotekę. 

Mosty – dokumentacja jest gotowa. Po zakończeniu remontu drogi, będą odnawiane mosty. 

Wykup gruntów  – nie ma problemu z pozyskaniem gruntów od mieszkańców. Jest natomiast 
kłopot ze słupami energetycznymi – musimy przestawić na własny koszt. 

Oświetlenie ul. Grobla – lampy powinny juŜ świecić. 

Kanalizacja – moŜliwe jest rozpoczęcie budowy jeszcze w tym roku, a na pewno na początku 
2009r. 

Wiata przystankowa – będzie wymieniona jako jedna z pierwszych w kolejności w przyszłym 
roku.  

Barierka i tablica ogłoszeń – powiat juŜ postawił barierki. Tablica ogłoszeń równieŜ naleŜy 
do pierwszych zakupów, jakie będą dokonane w 2009 roku. 

„Natura 2000”  – tzw. dyrektywa ptasia nie weszła w Ŝycie. 

Rzeki – stan rzeki się poprawia – będzie jeszcze lepiej, gdy kopalnie przestanie zrzucać słoną 
wodę. Niestety przy źródłach tych rzeka nadal się je zanieczyszcza. 

Ujęcie wody – symulacja będzie przedstawiona.  
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Hala – stan hali jest kontrolowany przez Panią Dyrektor Irenę Karczmarek-Zając. Jest  okres 
gwarancji, więc wszelkie wady i usterki będą w razie konieczności reklamowane. 

Teren zielony miedzy szkołami – jeŜeli szkoły dadzą pomysły na zagospodarowanie tego 
terenu, to moŜe zostaną wprowadzone do budŜetu 2009r. 

Koszenie – zostały wysłane decyzje o nakazie koszenia. Niestety część mieszkańców nie 
stosuje się do tych decyzji. 

Zakaz parkowania – faktycznie mieszkańcy nie stosują się do zakazu parkowania przed 
pocztą. Podjęte zostaną stosowne kroki, aby zakończyć łamanie przepisów. 

Rozpoczęcie roku szkolnego – poruszę ten temat na zebraniu z dyrektorami szkół. 

Podsumowanie pracy Rady Gminy – będzie podsumowanie pracy Rady Gminy na 
najbliŜszym spotkaniu radnych. Przewodniczący komisji równieŜ są proszeni o 
podsumowanie prac stałych komisji Rady. 

 

Przewodniczący Marek Kumor poinformował, Ŝe 29.11.2008r. odbędzie się Turniej Piłkarski 
o Puchar Przewodniczącego Rady Gminy Bojszowy i zaprosił radnych do uczestnictwa, a 
odpowiedzialność za powołanie składu powierzył radnemu Henrykowi Kostyra. 

 

 

Ad. 8 
Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady Gminy 
Bojszowy” zakończył obrady sesji. 

Protokołowała: B. Wrobel 
Bojszowy, dnia 22.09.2008r. 

 
 

 

 
 


